
W zwi^zku z licznymi zapytaniami mieszkańców, a także licznymi obawami i

niedomówieniami w zakresie przebudowy ulic : Kolejowej, Wrocławskiej, Rynek i Celna

zwracam się o precyzyjną analizę konieczności budowy BUS Pasa dla autobusu

elektrycznego.

Ten element stanowi poważne zagrożenie dla zachowania właściwego strumienia

komunikacyjnego, a także będzie wpływał na znaczne zmniejszenie liczby miejsc

parkingowych.

Zwracam się o natychmiastowe podjęcie formalnej korespondencji z Urzędem

Marszałkowskim w zakresie możliwości rezygnacji z planowanego BUS Pasa.

Precyzując, proszę o jednoznaczną odpowiedź czy rezygnacja z BUS Pasa, przy jednoczesnym

pozostawieniu autobusu elektrycznego wpłynie w takim stopniu na punktację wniosku, aby

było zagrożone dofinansowanie.

Jednocześnie nadmieniam , że po wstępnym rozpoznaniu można z dużym

prawdopodobieństwem zachować ten poziom dofinansowania rezygnując z tworzenia BUS

Pąsu.
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